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De o luna de zile, in intersectia bulevardului Independentei cu strada Zimbrului s-a aciuat o
haita de caini, atrasi probabil de o catea care isi facea veacul in zona, si care ca si multi alti
caini de aici, este hranita de unii cetateni ''binevoitori'' carora le place sa aiba pe langa scara
blocului 2-3 caini vagabonzi. Dar aceasta placere se rezuma doar la atat! Cand vine vorba de
asumat raspunderea(ca tot e la moda aceasta exprimare) asupra vaccinarii, ingrijirii acestor
animale, acesti cetateni se abtin! Si devin din nou autoritari cand se incearca strangerea cainilor
de catre serviciul de ecarisaj al Primariei - serviciu aproape inexistent, oricum - si agreseaza
verbal si fizic personalul care desfasoara aceste actiuni.   Le-as propune acestor cetateni, daca
tot le plac animalele, sa ia cainii pe care ii hranesc si sa ii tina in casa, iar daca vor sa ii scoata
la plimbare sa le puna o zgarda, eventual si o botnita!
Este strigator la cer unde s-a ajuns cu acesti caini vagabonzi ai Sighetului! Toate cartierele isi
au ''cota'' lor de maidanezi, toata lumea vorbeste pe la colturi, cu totii sunt nervosi si vorbesc de
nepasarea autoritatilor locale! S-a construit acel adapost care oricum nu foloseste la nimic,
pentru ca numarul cainilor de pe strazi nu s-a micsorat! Doamne fereste sa li se intample vreo
nenorocire cainilor de pe strazi, ca imediat sar in sus asociatiile pentru protectia animalelor cu
sloganul ca e inuman ce li se intampla animalelor! Dar o asociatie pentru protectia oamenilor nu
exista? Daca pe unii ii musca cainii, acest lucru cum se numeste? 
Imi plac si mie cainii, dar nu pe strazi, nu pe langa scarile de bloc, de unde nu poti iesi si pe
unde nu poti trece uneori din cauza acestor animale care pur si simplu se fac stapani pe aceste
teritorii si cei straini de aceste locuri sunt atacati. Primaria si Consiliul Local ar trebui sa se
miste, vorba reclamei ''mai cu talent'' si sa rezolve problema asta odata si pentru totdeauna,
pentru ca altfel vom ajunge acolo incat oamenii muscati sau cei care nu mai suporta prezenta in
numar tot mai mare a acestor animale, vor face ceea ce s-a petrecut acum cateva zile in orasul
nostru si anume vor otravi cainii! Pe cati dintre noi nu ne bate de multe ori acest gand, pentru ca
nu mai suportam ca in tot orasul pe unde trecem sa ne ferim de caini, sa ocolim unele zone ca
sa nu dam de ei, iar cand iesim din scara blocului in care locuim sa trebuiasca sa ii gonim
pentru a putea trece de ei.
E o totala nepasare din partea autoritatilor locale fata de aceasta problema, ca si de multe
altele, dar eu zic ca aceasta e de o mare importanta, pentru ca implica siguranta cetatenilor
acestui municipiu si in special pe cea a copiilor!
Dar cu siguranta, in campania electorala de anul viitor vom auzi de la toti candidatii cum ca ei
vor rezolva aceasta problema, ca au idei, solutii, ca ei pot totul!
Dar daca voi puteti totul, de ce nu faceti acum totul? 
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